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REFERAT 
 

Bestyrelsesmøde den 12. maj 2010 kl. 19.30 hos Torben 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af sidste referat 

 

2. Planlægning af ekstra fællesarbejde 18. maj 2010. Herunder stillingtagen til debatten fra den 

ekstraordinære generalforsamling. 

 

3. Status/afslutning - Overdækning Gartnerparken 24 

 

4. Status - Deklarationer i Gartnerparkens Grundejerforening 

 

5. Eventuelt 
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1. Godkendelse af sidste referat 

 
Referatet fra bestyrelsesmødet den 7. april 2010 blev godkendt og underskrevet. 
 
 
2. Planlægning af ekstra fællesarbejde 18. maj 2010. Herunder stillingtagen til debatten fra den 
ekstraordinære generalforsamling 
 
På mødetidspunktet havde alle husstande meldt tilbage. Der er tilmeldt 29 deltagere fra 23 
husstande på selve arbejdsdagen. 4 husstande har meddelt, at de ikke kan deltage på selve dagen, 
men ønsker tildelt en opgave. 
 
Der var indkommet en del forslag til opgaver, der kan udføres på arbejdsdagen. Bestyrelsen 
gennemgik og sorterede de indkomne forslag. Ikke alle opgaver blev medtaget, da nogle opgaver 
ikke er fællesopgaver, (f.eks. er rensning af kloakker kommunens ansvar og fejning af fællesveje 
ved hæk den enkelte husejers ansvar). Bestyrelsen supplerede med øvrige opgaver. Torben 
fordeler de tilmeldte personer på de forskellige opgaver. Bestyrelsen udpegede nogle opgaver til 
de husstande, som ikke deltager på selve dagen. 
 
Ud over renovering af gyngestativet, bliver der ikke medtaget opgaver vedrørende legepladsen, da 
der stadig er usikkerhed om, hvor meget der skal rives ned, og hvor meget, der skal renoveres, for 
at legepladsen er sikker og lovlig – jf. drøftelse på ekstraordinær generalforsamling den 27. april 
2010. Bestyrelsen vil undersøge dette på et senere tidspunkt. 
 
Torben rundsender brev til alle husstande om hvilke opgaver, der skal udføres samt hvem, der er 
sat på hvilke opgaver. 
 
Thomas indkøber øl og vand samt klare plastsække til affaldet. 
 
 
3. Status/afslutning - Overdækning Gartnerparken 24 
 
Bestyrelsen har konstateret, at ejeren af nr. 24 nu har fjernet overdækningen på sin terrasse. 
Sagen må derfor betragtes som afsluttet. Thomas har lavet en opsummering af sagens forløb siden 
dens start i foråret 2009. Opsummeringen er lagt på foreningens hjemmeside.  
 
 
4. Status - Deklarationer i Gartnerparkens Grundejerforening 
 
Foranlediget af et par konkrete sager i foreningen (udskiftning af tag i nr. 28 og ønske om 
udskiftning af vindue på 2. sal i nr. 2) har Thomas har haft en mailudveksling med kommunes 
byggeplanchef Jens Bo Svendsen om, hvordan vi skal tackle de deklarationer, der er tinglyst på 
vores ejendomme. 
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Kommunen har svaret, at det rigtige er, at der skal udarbejdes en lokalplan for området, men at 
der er mange områder i kommunen, som har samme problem som os. Det vil derfor tage nogen 
tid, før kommunen tager sig af vores område. Kommunen har derfor tilkendegivet, at de vil se med 
milde øjne på ansøgninger om dispensation om f.eks. udskiftning af tag, da de ved, at der er 
problemer med vores nuværende tage. Kommunen har også pointeret, at det er den enkelte 
husejer, som skal søge om dispensation fra en tinglyst deklaration, da det er den enkelte husejer, 
der er bygherre. Grundejerforeningen/bestyrelsen kan således ikke søge om en fælles 
dispensation. 
 
Thomas laver en mere udførlig skrivelse om dette, som rundsendes til alle husstande.  
 
 
5. Eventuelt 
 
a) Der har på det seneste været en del sager i grundejerforeningen, som bestyrelsen har skullet 

behandle (legeplads, udskiftning af tag, tinglyste deklarationer, overdækning af terrasse i nr. 24 
mm.) Bestyrelsen har derfor besluttet, at det kunne være en god idé at udsende et nyhedsbrev, 
hvor der kort orienteres om de verserende sager. Mere udførlig information vil kunne læses på 
hjemmesiden. 

 
b) Formanden for legepladsudvalget (Torben) orienterede om, at legepladsudvalgets arbejde er 

sat på standby, så længe bestyrelsen arbejder med at undersøge det retlige grundlag for 
lovligheden af legepladsen. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referatet godkendt. 
 
 
 
 
 
______________________                _____________________                 ______________________ 
Torben Larsen-Jensen (formand)                   Thomas Pedersen (kasserer)                         Allan Larsen (Sekretær) 


